
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2017. november 28-án megtartott 
üléséről. 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa Gy. út 15/a.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Tóth István alpolgármester, 
Ambrózi Zoltán, Botka Sándor, 
Bublos István, Gyüre Pál, Horváth Nóra,  
Juhász Erzsébet, Molnár István képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző 
      
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésről igazoltan volt távol dr. Salibáné dr. Pap Terézia és Simon László képviselő. 
 
Az ülésről távolétét nem jelezte: Marton László képviselő. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes a Nagykátai  Járási 

Hivatal hivatalvezetője, 
  Mézes István r. ftörm. a Nagykátai 

Rendőrkapitányság mb. körzeti megbízottja, 
Szabó Józsefné a Városi Napközi Otthonos Óvoda 
igazgatója, 

  Szalainé Apró Mária a Nagykátai Városi Könyvtár és 
Művelődési Központ mb. igazgatója, 

 Akantisz Miklós a Városgazdálkodási Szervezet 
igazgatója, 

  Egerszegi Mária a Városgazdálkodási Szervezet 
gazdasági vezetője, 
Kármánné Deák Ágnes a Mátray Gábor Általános 
Iskola igazgatója, 
dr. Molnár István a Váci Mihály Katolikus Általános 
Iskola igazgatója,  

 
Dorner Gábor: Köszönti az ülésen megjelenteket. Külön köszönti Tarnavölgyiné dr. Tényi 
Ágnest a Nagykátai Járási Hivatal hivatalvezetőjét, Mézes István rendőr főtörzsőrmestert, minden 
intézményvezetőt és minden kedves jelenlévő meghívott vendégüket.  Megállapítja, hogy a 
képviselő-testület határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő közül 9 képviselő jelen van. A 
képviselő-testületi ülés anyagát mindenki megkapta. A kiküldött meghívóban szereplő napirendi 
pontokat szeretné módosítani. 10/12-es napirendi pontként kéri felvenni a Nagykáta, Jászberényi 
út 90. szám alatti ingatlannal kapcsolatos ügyet, 10/13-as napirendi pontként a Szakorvosi 
Rendelőintézet korszerűsítését. Tegnapi napon Botka Sándor képviselő úr jelezte, hogy napirend 
előtt szólni kíván közlekedésbiztonsági kérdések tárgyban, ezért javasolja, hogy a 9/5-ös napirendi 
pont, a Körzeti megbízotti kinevezés véleményezése 1. napirendi pontként kerüljön 
megtárgyalásra. Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi pontokhoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a kiegészített napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
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(Tóth István alpolgármester elhagyja az üléstermet.) 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi napirendi 
pontokat fogadta el: 
 
256/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Körzeti megbízotti kinevezés véleményezése 

 Előadó: polgármester  
 
2./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 
      történt fontosabb eseményekről 

Előadó: polgármester 
 
   3./ A Nagykátai Polgármesteri Hivatal SZMSZ-ének módosítása 
    Előadó: polgármester 
 

4./ Beszámoló Nagykáta Város Önkormányzata 2017. évi  
     költségvetésének 1-9 havi teljesítéséről  
 Előadó: polgármester 

 
5./ Döntés „Nagykáta város közlekedési infrastruktúrájának javítása”  
       tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról  
 Előadó: polgármester 
 
6./ „Nagykáta város közlekedés infrastruktúrájának javítása” projekt  
       műszaki ellenőri feladatainak ellátása ajánlattételi felhívás 

                                           jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 

 
7./ „Bölcsőde építése Nagykátán” projekt közbeszerzési eljárásainak   
       lebonyolítása ajánlattételi felhívás jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 
 
8. / 166/2016. (V.24.) számú képviselő-testületi határozat módosítása 

         (Bölcsőde építése Nagykátán) 
 Előadó: polgármester 

 
9./Pályázat benyújtása a települési önkormányzatok 2017. évi  
    rendkívüli támogatására a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi  
    Társulás fenntartásában lévő Gondozási Központban  
    foglalkoztatottak bérének támogatására 
 Előadó: polgármester 
 
10./ Egyebek 
10/1. Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. felé nyilatkozat az állami  
       vagyonba tarozó vagyontárgyak felhasználásáról kötelező   
        önkormányzati feladat ellátására  
 Előadó: polgármester 
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10/2. A Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ és a  
        Városgazdálkodási Szervezet szolgáltatási díjainak  
        felülvizsgálata 
 Előadó: polgármester 
10/3. Városgazdálkodási Szervezet kérelme Nagykáta I.-homok  
         védnevű bánya bezárására 
 Előadó: polgármester 
10/4. Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ igazgató  
       (magasabb vezető) beosztás ellátására kiírt pályázat módosítása        
 Előadó: polgármester 
10/5. Nagykáta, Víg utcai lakosok kérelme fekvőrendőr elhelyezésére 
 Előadó: polgármester 
10/6. Rákóczi Szövetség támogatási kérelme 
 Előadó: polgármester 
10/7. Horváth Istvánné beépítési kötelezettség törlése iránti kérelme 
 Előadó: polgármester 
10/8. 70 év felettiek részére ajándékcsomag biztosítása 
 Előadó: polgármester 
10/9. Önkormányzati dolgozók év végi jutalmazása 
 Előadó: polgármester 
10/10. Önkormányzati bérlakásokkal kapcsolatos tájékoztatás 
 Előadó: polgármester  
10/11. Önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke  
10/12. Nagykáta, Jászberényi út 90. szám alatti ingatlannal  
           kapcsolatos ügy 
 Előadó: polgármester 
10/13. Szakorvosi Rendelőintézet korszerűsítése 
 Előadó: polgármester 
 

Dorner Gábor: Megadja a szót Botka Sándor képviselőnek a napirend előtti felszólalásra. 
 
Botka Sándor: Bár nem szándékosan időzítette a körzeti megbízotti kinevezés véleményezéséhez 
hozzászólását, valamint az egyik mai napirendi pont, a Víg utcai lakosok kérelme kapcsán 
forgalomtechnikai kérdések is felmerültek. Nem ez volt a szándéka, de némileg érinti ezt a két 
napirendi pontot is az a néhány gondolat, amit szeretne megosztani a jelenlévőkkel. A képviselők 
és a városban közlekedők tapasztalhatták, hogy nagyon megnőtt a forgalom a városban az utóbbi 
időkben, ez valószínűleg országosan is így van, de Nagykáta kis város, kis áteresztő képességgel 
és eléggé érzékenyen érinti a közlekedőket a reggeli forgalom és napi közlekedésük kapcsán az 
egyéb forgalmi szituációk. Ezért úgy gondolja, hogy érdemes lenne bizonyos dolgokat, ha csak 
újra gondolás szinten, de napirendre vennie a testületnek. Így 3 év elteltével lehet, hogy bizonyos 
változások lennének célszerűek a közlekedéstechnikában és a közlekedésbiztonság bizonyos 
szegmenseiben. Mire gondol? Elsőként arra gondol, hogy bizonyos forgalomtechnikai dolgokon 
lehet, hogy célszerű lenne változtatni, mivel a Víg utca kérdése is pont ezek közé tartozik. Tegnap 
egy kis vita alakult ki arról, hogy 30-as 50-es vagy milyen lassító technikával oldják meg az utca 
forgalom lassítását. Erre nem térne ki részletesen, mert Tóth István alpolgármester úr nagyon jól 
megfogalmazta, hogy nem forgalom technikusok és érdemes lenne ennek eldöntését egy  
szakemberre bízni, vagy egy szakemberrel átnézetni a városi gócpontokat, a baleseti 
veszélyhelyzeteket mielőtt bármire pénzt költenek, akár egy Víg utca forgalomlassítása vagy 
bármilyen más  technika tekintetében. Úgy gondolja, hogy ez egy nagyon jó gondolat volt és a 
testületnek egy nagyon rövid időn belül szándékát kellene kifejeznie arra vonatkozóan, hogy egy 
szakemberrel, forgalom technikussal együtt felmérik a város balesetveszélyes, változtatásra 
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szoruló gócpontjait. Erre külön nem térne ki, pontosan a tegnapi bizottsági ülésen megbeszéltek 
miatt. Ami szintén a napi közlekedés témakörébe és a közlekedést megnehezítő dolgok körébe 
tartozik az az utak állapota, amire megint nem érdemes most részletesen kitérni, ugyanis jó 
esélyeik vannak arra, hogy a következő hónapokban, egy évben jelentős változások következnek 
be az utak állapotában, mind a belterületi, mind a külterületi utak tekintetében. Semmiképpen nem 
lenne célszerű kihagyni a vasúton túli kerékpárút állapotát. A Fürdőház megnövekedett forgalma 
miatt a kerékpárút még jobban igénybe lett véve – a Fürdőház forgalma folyamatosan növekszik a 
különböző intézkedések kapcsán -, de aki járt a vasúton túl kerékpárral, az tapasztalhatta, hogy 
milyen állapotban van a kerékpárút. Helyenként már csak földrészeket lehet látni, helyenként 
tócsák állnak rajta. Erről nem volt szó az utóbbi hónapokban az útépítések kapcsán, legalábbis ő 
nem találkozott ezzel a kérdéssel, de úgy gondolja, hogy ez mindenképpen egy megoldásra váró 
probléma. A körzet képviselője biztosan találkozott már a problémával, hogy a kerékpárosok nem 
tudják használni a kerékpárutat és helyette inkább az úton kerékpároznak, ami mivel nem rég újult 
meg  és egy jól közlekedhető út, ezáltal sajnos a forgalom is felgyorsult. Körzeti megbízott úrnak 
mondja, hogy nagyon felgyorsult a forgalom azon az útszakaszon, szerencsére azért néha látnak 
azon az útszakaszon traffipaxot, de lehet, hogy érdemes lenne többször kitelepülni.  Lehet, hogy 
érdemes lenne azt a kerékpárutat a jövőben valamelyik fejlesztési tervbe beilleszteni. Ezenkívül 
olyan forgalmi akadályok sora van a városban, ami nem az utak állapotával, illetve nem is annyira 
a közlekedésbiztonsággal kapcsolatos, de a lakosság napi mozgását erősen akadályozza. Ilyen 
többek között a „Be my day” kávézó előtti rész egy segély osztási napon. Nem tudja, hogy járt-e 
már arra valaki azokon a napokon? Általában csütörtöki napon szokott történni a segélyosztás.  
 
(Tóth István alpolgármester visszaérkezik az ülésterembe.) 
 
Körzeti megbízott úr már találkozott ezzel a problémával nem olyan régen, mert ki is hívták a 
rendőrséget, ugyanis az a bevett gyakorlat, hogy a postás nem viszi ki a segélyeket, hanem megáll 
a kávézó sarkán és maga köré csődíti az érintetteket. Alkalmanként 100 ember gyűlik össze, akik 
órákig várják, amíg felvehetik a segélyt és megbénítják arra az időre az út forgalmát. Ugye ezt 
meg tudja erősíteni körzeti megbízott úr is? Talán az utolsó segélyosztásnál a szóváltás 
tettlegességig is fajult. Tudja, hogy ez nem annyira testületi hatáskör, de valamennyire ezzel a 
dologgal is foglalkozni kell. Sorolhatná még ebben a körben az „Albán Pékség” előtti reggeli 
kamion parkolást, amikor simán megáll a kamionos az út közepén, bemegy reggelit venni és 
gyakorlatilag percekre leállítja a forgalmat, az amúgy is szűk áteresztő képességű úton.  Agócs Pál 
alpolgármester úr is találkozik reggelente ezzel a problémával, mert ott közlekedik. 
 
Agócs Pál: Találkozik, de azért igyekeznek a kamionosok beállni a parkolóba. Korábbi órákban 
közlekedik arra és ez nem okoz neki problémát. 
 
Botka Sándor: Akkor még lehet, hogy van a parkolóban hely. Nyilván nem mindig áll ott autó, de 
ezek olyan dolgok, hogy aki egy ilyen helyzetbe beleszalad, azt eléggé tudja irritálni. Ha már itt 
járnak az „Albán Pékségnél”, akkor elég szép színfoltja a városnak az a kisebb fajta tó, ami 
kialakul azon a részen. Lassan már jegyeket lehetne eladni, mert majdhogynem többször van, mint 
nincs. Ezek is olyan dolgok, amelyek valamilyen szinten a hatáskörükbe tartozhatnak. Ebben a 
témakörben kell megemlítenie a Temető út sarkán a virágbolt előtt beszakadt csatorna darabot, 
ami körülbelül egy hónapja szakadt be. Egy autó bele is esett a gödörbe, akkor rendőrségi 
intézkedésre is sor került, a rendőrség „police” feliratú szalaggal körbe szalagozta a területet, azóta 
nem sikerült a témában semmilyen előrelépést tenni. Azért ez eléggé a városközpontban van 
balesetveszélyes is és csúnya is. Amire még szeretné felhívni a figyelmet, az az első témához 
kötődik jobban. A megnövekedett forgalom kapcsán a kerékpáros forgalom is megnövekedett, ami 
szerencsére nagyobb részben a kerékpár utakon zajlik, de aki reggelente a Polgármesteri Hivatal 
sarkánál lévő zebrán szeretne átmenni vagy az István király útról szeretne balra fordulni az 
számtalanszor tapasztalja, hogy a kerékpárosok úgy hajtanak át a zebrán leszállás nélkül, ahogy 
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illik. Az utolsó előtti közmeghallgatáson rendőrkapitány úr elmondta, hogy valóban át lehet menni 
a zebrán – segítsen körzeti megbízott úr, hogy jól mondja-e – kerékpárral és le sem kell szállni 
róla, viszont ha nem száll le a kerékpáros, akkor nincs elsőbbsége. 
 
Mézes István: Ez igaz, de a zebrát fokozott óvatossággal kell megközelíteni. Ez egy ördögi kör. 
 
Botka Sándor: Kisebb csodának számít, hogy ebből különösebben nagyobb balesetek még nem 
történtek. Történhetnének ilyenek is. Azok, akik autóval éppen egy kerékpárost ütnének el, egy 
kicsit más hangnemben fejeznék ki a véleményüket. Talán az önkormányzati újságban többször 
lehetne közlekedés biztonsággal kapcsolatos írásokat, információkat közölni, hogy elejét vegyék 
ezeknek a dolgoknak. Az lenne a kérése, kérdése, hogy a közeli jövőben vagy a hátralévő 2 évben 
bármikor szándékozik-e a képviselő-testület ebben a témában valamiféle koncepciót kialakítani, 
vagy esetleg szabályozni bizonyos dolgokat, külsős szakértői segítséget igénybe venni, esetleg a 
rendőrséggel szorosabb együttműködés keretében bizonyos helyzeteket feloldani és a tájékoztatás 
terén el lehet-e indítani egy folyamatot? 
 
Dorner Gábor: Várja a napirend előtti felszólaláshoz kapcsolódó észrevételeket. 
 
Akantisz Miklós: Elhangzott a Temető út sarkán, a virágbolt előtti csatorna beszakadás. A hiba 
kijavítása a TRV Zrt-re tartozik. Többször is beszélt Králik Szabolcs úrral, legutóbb azt a választ 
kapta, hogy ha aszfaltozni jönnek, kijavítják ezt a hibát is.  Egyébként 3 hete voltak aszfaltozni, de 
nem tudja, hogy ezt a csatorna beszakadást miért nem csinálták meg. Folyamatosan kérni fogja a 
TRV Zrt-t a hiba kijavítására. A Kossuth Lajos úton a „szódás” előtt esőzések után kialakuló 
„tóval” kapcsolatban elmondja, hogy ő már küldött oda közmunkásokat is, hogy eresszék le a 
vizet az árokba, nem tudja, hogy az ott lakó vagy lakók miért nem teszik meg azt, hogy kapával 
húznak utat a víznek és leeresztik az árokba. Megpróbálják leengedni a vizet, habár nem a 
Városgazdálkodási Szervezet feladata. A probléma az, hogy a kamionok és teherautók teljesen 
felnyomják a sódert, amikor megállnak a pékség előtt.  
 
Botka Sándor: Egy szóval nem említette, hogy a Városgazdálkodási Szervezetnek kellene ezt 
rendbe tenni. Ő sem tudta, hogy kihez tartozik, most legalább kiderült, hogy a virágbolt előtti 
csatorna beszakadás a TRV Zrt-hez tartozik. 
 
Dorner Gábor: Akantisz Miklós igazgató úrnak abban teljesen igaza van, hogy egy kapavágást 
nem képest tenni az ott lakó annak érdekében, hogy a víz lefolyjon és ez nem csak a Botka 
képviselő úr által említett területre vonatkozik. 
 
Botka Sándor: Világos. A kérdés is arra irányult, hogy hogy lehetne az önkormányzatnak egy 
kicsit felkarolni ezeket a dolgokat, akár egy levelet írni az ott lakóknak, hogy tessék a 
vízelvezetést megcsinálni. Ez is lehetne egy megoldás, nem kerül sokba, négy lakót érint, négy 
levél. A TRV Zrt-nek is lehetne egy levelet írni, nem Králik Szabolcs úrra várni, hogy mi történik. 
Jegyző asszony vagy valaki küldene a TRV Zrt-nek egy levelet, hogy ez az állapot most már 
lassan egy hónapja fennáll és kérni a javítást. Tehát nem túlságosan nagy dolgokat mondott. De 
köszöni szépen az információt, mert így legalább tisztában van vele, hogy hová tartozik a 
probléma. 
 
Dorner Gábor: Visszatérve a kérdésre, hogy a képviselő-testületnek van-e szándékában valamit 
változtatni ezzel kapcsolatban. Tegnapi napon beszélt Tóth Ferenc őrnagy úrral és Mézes István 
főtörzsőrmester úrral és korábban kapitány úrral is és javasolt egy közös bejárást - szeretné, ha 
Botka képviselő úr is részt venne ezen a bejáráson -, hogy vizsgálják meg azokat a közlekedési 
gócpontokat, amelyek ismertek például ő előtte is. 
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Botka Sándor: Nagyon szívesen részt vesz a bejáráson. Tóth István alpolgármester úr tegnapi 
bizottsági ülésen nagyon jó javaslatot tett, hogy, vonjanak be egy forgalomtechnikai szakértőt és 
ne a testület próbálja meg kitalálni, hogy hová kellene zebra és hová lámpa, mert ezt mindenki 
másképp látja. 
 
Dorner Gábor: Tudni kell, hogy a Magyar Közút Zrt. kezelésében lévő utak forgalomtechnikai 
szabályozása nem egyszerű dolog, mindent terveztetni, engedélyeztetni kell. Az önkormányzat 
kezelésében lévő utakkal egyszerűbb a helyzet.  
 
Botka Sándor: Mint láthatták a buszmegálló is szépen kialakult nagyon hosszú évek után. 
 
Dorner Gábor: Az sem volt egyszerű.  
 
Botka Sándor: Nem volt egyszerű, de szépen rendbe lett téve. Úgy gondolja, hogy ilyen kis 
lépésekben kell és érdemes is haladni.  
 
Tóth István: Úgy gondolja, hogy ezek a kis lépések elindultak, a Dózsa György út ki lett 
szélesítve, le lehet parkolni a Dózsa György úton. Parkolók lettek felújítva a rendőrség előtt, a 
vasútállomás előtt. Sajnos megszaporodtak a járművek Nagykátán és ezzel nagyon nehezen 
birkózik meg a város és a közel jövőnek lesz a feladata az előre lépés. 
 
Botka Sándor: Teljesen egyetértenek ebben a dologban. 
 
Horváth Nóra: Lehet, hogy említette Botka Sándor képviselő úr is, hogy a Káthay Mihály utca 
sarkán a biztosítónál, illetve a régi könyvtár helyén folyamatosan autóbuszok parkolnak, ezért a 
Káthay Mihály utcából a kikanyarodás balesetveszélyes. 
 
Botka Sándor: Erről nem beszélt, de ezt is említhette volna sok más balesetveszély forrással 
együtt. Mondhatta volna azt is, hogy a Fürdőház előtt a kerékpárúton mindig autók parkolnak. 
Tegnap például pont a TRV Zrt. autója állt ott. 
 
Dorner Gábor: Meg lehet azt is büntetni. 
 
Botka Sándor: Tegnap még ülés előtt arról beszélgettek a rendőrség képviselőivel, hogy az 
önkormányzatnak is van hatásköre szabálytalan parkolás esetében feljelentést tenni és arról is volt 
szó, hogy nem nagyon volt még vagy szokott erre példa lenni.  
 
1./ Napirendi pont 
Körzeti megbízotti kinevezés véleményezése (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykátai Rendőrkaptányság megbízott kapitányságvezetője, Veres Ferenc r. 
alezredes az előterjesztéshez megküldött kérelemmel fordult a képviselő-testülethez, melyben a 
26/2015. (XII.9.) ORFK utasítás alapján a képviselő-testület véleményét kéri a Nagykátán körzeti 
megbízotti feladat ellátására 2017. december elsejei hatállyal kinevezni tervezett Mézes István r. 
ftörm. kinevezéséről. Kéri Mézes Istvánt, bár tegnap a bizottsági ülésen már bemutatkozott, tegye 
ezt meg most is és mondja el véleményét Botka képviselő úr által felvázoltakkal kapcsolatban. 
 
Mézes István: Köszöni a lehetőséget polgármester úrnak. Teljesen jogosak Botka Sándor 
képviselő úr közlekedésbiztonsági problémákkal kapcsolatos felvetései. A rendőrség részéről azt 
tudja elmondani, hogy nem az a céljuk, hogy mindenkit megbüntessenek. Mindenképpen jó, hogy 
beszélnek a problémákról és van egy együttműködés a rendőrség és az önkormányzat között, így 
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jelezve van feléjük is minden olyan jellegű probléma, ami különösen irritálja az embereket.  Ők is 
látják, hogy mi a helyzet, fel is lépnek és szankcionálnak, de vannak olyan útszakaszok, ami 
nagyobb problémát jelent. Felírta a képviselő úr által jelzett problémákat, melyeket átad a 
feletteseinek és körzeti megbízott kollégáinak is. Ahogy polgármester úr is elmondta terveznek 
egy közös bejárást, ahol majd még átbeszélik a problémákat. Az biztos, hogy amennyire 
lehetőségeik engedik fokozatosabban figyelemmel kísérik a felvetett problémákat. Sajnos az út 
hibákkal nem tudnak mit kezdeni, de ez nem is a rendőrség hatásköre. Lehetőségeikhez mérten 
első körben megpróbálják figyelmeztetni, tájékoztatni az embereket, hogy mit ne csináljanak. 
Tudja, hogy az autósok megállnak a kerékpárúton a Fürdőház megnövekedett forgalma miatt és 
lehet, hogy sokan nem is tudják, hogy az ott kerékpárút vagy figyelmetlenek. A Fürdőházba is 
szólni kell, hogy szóljanak a vendégeknek, amennyiben rossz helyen parkolnak.  
 
Molnár István: Egy csomagot kell tenni a szélvédőjükre. 
 
Botka Sándor: Kétszer kiszólnak a tulajdonosnak, harmadszorra nem fog odaállni. 
 
Mézes István: Úgy gondolja, hogy első sorban figyelmeztetni kell, és ha esetleg úgy állnak a 
dologhoz, akkor kell keményebb eszközökhöz folyamodni. Átadja kollégáinak is az itt 
elhangzottakat. A bejárás megvalósulását jó ötletnek tartja, az a rendőrség dolgát is megkönnyíti.  
A kerékpárosok zebrán történő áthajtásával kapcsolatban még azt mondaná el, hogy Budapesten 
és több városban is ki van a zebrához rakva egy kiegészítő tábla, ami mutatja, hogy kerékpárral 
nem szabad áthajtani zebrán, de a kerékpárt tolva szabad. Talán ilyen kis apróságokkal lehetne 
felhívni a figyelmet a helyes közlekedésre és nyilván a figyelmeztetéssel. Meg kell növelni a 
gócpontokon a rendőri jelenlétet és figyelmeztetni a szabálytalanul közlekedőket. 
 
Botka Sándor: Bizonyos időpontokban jellemző ez a probléma, például a reggeli órákban. 
Nyilván 24 órát nem állhat ott a rendőr és ezt nem is várja el senki sem. 
 
Mézes István: Azokban az időszakokban kell jelen lenni, amikor a csúcsforgalom zajlik és utána 
már az emberek egymás között is terjesztik, hogy szólt nekik a rendőr. Aki értelmesebb megérti, 
aki nem annál más eszközöket alkalmaznak. 
 
Dorner Gábor: Még egy rövid bemutatkozást kér Mézes úrtól. 
 
Mézes István: A Nagykátai Rendőrkapitányságon dolgozik 7 éve, 3 évig járőrként dolgozott, 
majd 3 évig körzeti megbízottként Szentmártonkátán. Most úgy hozta az élet, hogy Kustos 
Barnabás körzeti megbízottal helyet cserélve, - aki Szentmártonkátán lát el körzeti megbízotti 
feladatokat – Nagykátára került körzeti megbízottként. Jászberényi lakos, tehát közel lakik 
Nagykátához. A szentmártonkátai önkormányzattal jó együttműködési kapcsolata volt, reméli, 
hogy itt is sikerül jó kapcsolatot kialakítania az önkormányzattal. 
 
Dorner Gábor: A bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a napirendi pontot, kéri 
Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok elfogadásra javasolják Mézes István r. ftörm. 2017. december 1-jei 
hatállyal történő kinevezésének támogatását. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a kinevezés támogatásával 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
257/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Nagykátán a körzeti megbízotti feladat 
ellátására Mézes István r. ftörm. 2017. december elsejei hatállyal történő kinevezését támogatja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről értesítse a Nagykátai 
Rendőrkapitányságot. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Megköszöni Mézes István r. ftörm. bemutatkozását és az önkormányzat nevében 
jó munkát kíván Nagykáta városában.  
 
Mézes István: Megköszöni a képviselő-testület támogatását. 
 
(Mézes István r. ftörm. elhagyja az üléstermet.)  
 
2./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést mindenki 
megkapta. Elmondja, hogy az önkormányzat közmunkaprogramja átfogó ellenőrzést kapott. Kéri 
Akantisz Miklós igazgató urat, számoljon be az ellenőrzés eredményéről. 
 
Akantisz Miklós: Az ellenőrzés a közmunkaprogram eszközeinek, illetve az ez évben a 
közmunkaprogram keretében elnyert támogatás felhasználására irányult. Elsősorban a 
mezőgazdasági programra irányult az ellenőrzés. A gépbeszerzés csúszott több okból is, egyrészt a 
gyártók miatt is, mert későbbi határidőkre vállalták a szállítást. Ami nem készült el az az 
öntözőrendszer, illetve a fűtési rendszer. A fűtési rendszernél a kazán legyártását szintén több 
hónapos határidőre vállalták. Szeptemberben kapták meg a kazánt, melynek az összeszerelése 
folyamatban van, egyéb más átalakítás is folyamatban van a területen, ezért nem készült még el a 
fűtés. A régi fűtési rendszert át kell alakítani, mert nem úgy működik, ahogy szeretnék. Az 
öntözőrendszernél vízjogi engedélyt kellett kérniük, a vízjogi engedélyeztetési eljárás befejezését 
szeptemberre várták, de még mindig nem fejeződött be. Itt a hatóságok meghatározott ügyintézési 
ideje szabja meg a vízjogi engedély kiadását. Reméli, hogy még ebben az évben megkapják az 
engedélyt. Nehéz volt még az önkormányzat és a Városgazdálkodási Szervezet ez irányú kiadásait 
összehangolni. Tudva levő, hogy a Belügyminisztérium utófinanszírozással 60-90 napos 
határidővel utalja át a támogatásokat, ami elég komoly tehertételt jelentett az önkormányzatnak és 
a Városgazdálkodási Szervezetnek is. A vizsgálat megállapította, hogy nem marasztalható el a 
Városgazdálkodási Szervezet semmilyen téren. 
 
Dorner Gábor: Kaptak-e valamilyen büntetést ezzel kapcsolatban? 
 
Akantisz Miklós: Nem. 
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Dorner Gábor: Köszöni a tájékoztatást. Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
3./ Napirendi pont 
A Nagykátai Polgármesteri Hivatal SZMSZ-ének módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 
5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Magyar Államkincstár által végzett szabályszerűségi pénzügyi ellenőrzés 
alapján készült jelentésben előírták a Polgármesteri Hivatal SZMSZ-nek az államháztartásról 
szóló törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII.31.) Korm. rendelet 13. § szerinti módosítását. 
A módosítás következtében egy új Hivatali SZMSZ megalkotását látták indokoltnak, mely az 
előterjesztéshez megküldésre került. A bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a 
napirendi pontot, kéri Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot és egyhangúan elfogadásra javasolják 
a Polgármesteri Hivatal SZMSZ-ét. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. Amennyiben más kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a Polgármesteri Hivatal SZMSZ-ét elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
258/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete jóváhagyja a Nagykátai Polgármesteri 
Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát (SZMSZ) 2017. november 28-i hatállyal és a 
határozathoz mellékelt egységes szerkezet szerint fogadja el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
4./ Napirendi pont 
Beszámoló Nagykáta Város Önkormányzata 2017. évi költségvetésének 1-9 havi teljesítéséről  
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ez a tájékoztató bemutatja az önkormányzat költségvetési előirányzatainak 
időarányos alakulását, valamint a költségvetési egyenleg alakulását. A működési költségvetés 
egyensúlya folyamatosan biztosított volt. Az önkormányzatnak likviditási gondjai nem voltak és 
előreláthatóan az év hátralévő részében sem lesznek. Kéri Horváth Nórát, a Művelődési, 
Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok elfogadásra javasolják Nagykáta Város Önkormányzata 2017. évi 
költségvetésének 1-9 havi teljesítéséről szóló beszámolót.  
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Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a beszámolót elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
259/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. évi költségvetés 1-9 havi pénzügyi 
teljesítésről szóló beszámolót elfogadja. 
 
A Képviselő-testület megállapítja, hogy a működési költségvetés egyensúlya folyamatosan 
biztosított volt. Az önkormányzatnak likviditási gondjai nem voltak és előreláthatóan az év 
hátralévő részében sem lesznek.  
 
- Az önkormányzat a kötelező és az önként vállalt feladatok finanszírozását folyamatosan 
biztosította. 
- Az év további időszakában is bevétel-centrikus és takarékoskodó gazdálkodást kell folytatni.  
- Az év hátralevő részében törekedni kell a még elmaradt bevételek beszedésére, illetve a 
hátralékok behajtására. 
- Az intézmények esetleges többletbevételeire előirányzatot kell képezni, mely az intézmények 
finanszírozásának csökkentése mellett számolandó el. Kivételt képeznek azon esetek, amikor a 
többletbevétel egy konkrét cél megvalósítása, feladat átadása érdekében keletkezik (pl. pályázati 
támogatások, közfoglalkoztatásra biztosított támogatás stb.). A fenti kategóriába tartozó bevételi 
többletek csak a testület döntése alapján használhatóak fel a kiadási előirányzatok növelésére és 
azok terhére történő tényleges felhasználásra.  
 
A többletbevételek felhasználását az intézményvezető javaslatára (saját hatáskörű ei. módosítási 
igény benyújtása mellett) a Képviselő-testület hagyja jóvá.  
- A helyi adóbevételek terén fennálló hátralékok behajtása érdekében továbbra is alkalmazni kell a 
korábban bevált eszközöket.  
- A testület által évközben hozott határozatok szerinti előirányzat módosításokat a legközelebbi 
rendeletmódosítás során rendezni szükséges. 
- A költségvetés pénzügyi egyensúlyát továbbra is tartani szükséges.  
- Az esetleges jelentősebb többletkiadásokat és esetleg saját bevételi elmaradásokat, ezek okait 
intézményi szinten a IV. negyedévben továbbra is vizsgálni szükséges.  
- A feladatokat a pénzügyi lehetőségek függvényében kell megvalósítani. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
5./ Napirendi pont 
Döntés „Nagykáta város közlekedési infrastruktúrájának javítása” tárgyú közbeszerzési 
eljárás megindításáról (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ezt az előterjesztést az előző képviselő-testületi ülésen visszavonta, mert tisztázni 
kellett a pályázatban szereplő közlekedésbiztonsági elemek, a hulladék szállításának, és a korszerű 
gépjárművek alkalmazásának kérdését. Tisztázták ezen kérdéseket a támogatóval, valamint a 
közbeszerzési tanácsadóval is, így elhárult az akadály a kiírás tekintetében. A képviselő-
testületnek döntenie kell a közbeszerzési eljárás kiírásáról, valamint a bírálóbizottság 
összetételéről. A bírálóbizottság elnökének javasolja Karsainé Magyar Ildikót, mint jogi szakértőt, 
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tagjainak Szécsényiné Frank Anita pénzügyi szakértőt, Farkas Tibort, mint a közbeszerzés tárgya 
szerinti szakértőt és Máthé Márk felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadót. Kéri Horváth 
Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják az ajánlattételi felhívást és az 
ajánlattételi felhívás alábbi cégeknek történő megküldését: 
 

1. Gildex Kft.   2760 Nagykáta, Jászebrényi út 117. 

2. He-Do Kft.  1133 Budapest, Váci út 76. 

3. Laczkó Team Kft. 2253 Tápióság, Szentmártonkátai út 69. 

4. Duna Aszfalt Kft.  6060 Tiszakécske, Béke u. 150. 

5. Tápiómenti Kft.  2251 Tápiószecső, Széchenyi u. 50. 

A bizottságok elfogadásra javasolják a bírálóbizottság személyi összetételére tett javaslatot. 

Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
az ajánlattételi felhívást jóváhagyja, valamint egyetért az ismertetett gazdasági szereplőknek 
történő megküldésével kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta 
 
260/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete - mint ajánlatkérő – dönt, a „Nagykáta város 
közlekedési infrastruktúrájának javítása” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról, és 
jóváhagyja az ajánlattételi felhívást és a Kivitelezési szerződés tervezetét, mely az eredeti 
jegyzőkönyv melléklete. 
 
A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi gazdasági szereplőknek küldi meg: 
 

1. Gildex Kft.   2760 Nagykáta, Jászebrényi út 117. 

2. He-Do Kft.  1133 Budapest, Váci út 76. 

3. Laczkó Team Kft. 2253 Tápióság, Szentmártonkátai út 69. 

4. Duna Aszfalt Kft.  6060 Tiszakécske, Béke u. 150. 

5. Tápiómenti Kft.  2251 Tápiószecső, Széchenyi u. 50. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljárás eredményes 
lefolytatása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki bírálóbizottság tagjaira tett javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
261/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Nagykáta város közlekedési 
infrastruktúrájának javítása” tárgyú közbeszerzési eljárás Bírálóbizottságát a közbeszerzésekről 
szóló 2015. évi CXLIII. törvény 27. § (3) bekezdésére, valamint a Közbeszerzési Szabályzat 
foglaltakra tekintettel, az alábbi összetétellel hozza létre: 
 

 Karsainé Magyar Ildikó jogi szakértő, a bizottság elnöke 

 Szécsényiné Frank Anita pénzügyi szakértő 

 Farkas Tibor közbeszerzés tárgya szerinti szakértő 

 Máthé Márk felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadó (Névjegyzéki 

lajstromszám: 00647) 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
6./ Napirendi pont 
„Nagykáta város közlekedés infrastruktúrájának javítása” projekt műszaki ellenőri 
feladatainak ellátása ajánlattételi felhívás jóváhagyása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az előző napirendi pontban tárgyalt pályázathoz kapcsolódóan a műszaki ellenőri 
szolgáltatás biztosítására az önkormányzat beszerzési szabályzata alapján eljárást kell 
lefolytatniuk. Az ajánlattételi felhívás az előterjesztéshez mellékelten megküldésre került. Kéri 
Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják az ajánlattételi felhívást és az 
ajánlattételi felhívás alábbi cégeknek történő megküldését: 
 

1. Molnárfi és Társa Mérnöki Iroda      1158 Budapest,  Molnár V. u. 28/b.  

2. Canaltest Kft.       1162 Budapest, Mátyás király út 101.  

3. Bajusz Attila    2085 Pilisvörösvár, Ady Endre u. 8. 

 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
az ajánlattételi felhívást jóváhagyja, valamint egyetért az ismertetett gazdasági szereplőknek 
történő megküldésével kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
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262/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Önkormányzati tulajdonú belterületi utak 
szilárd burkolattal történő kiépítésének, felújításának és korszerűsítésének támogatása 
gazdaságfejlesztési céllal Pest megye területén” című PM_ONKORMUT_2016 számú 
pályázathoz kapcsolódó „Nagykáta város közlekedés infrastruktúrájának javítása” projekt műszaki 
ellenőri  feladatainak ellátása tárgyban kiküldendő ajánlattételi felhívást a képviselő-testület 
elfogadja, mely az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi gazdasági szereplőknek küldi meg: 
 

1. Molnárfi és Társa Mérnöki Iroda      1158 Budapest,  Molnár V. u. 28/b.  

2. Canaltest Kft.       1162 Budapest, Mátyás király út 101.  

3. Bajusz Attila    2085 Pilisvörösvár, Ady Endre u. 8. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az eljárás eredményes lefolytatása 
érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Ajánlattételi felhívásra beérkezett 
érvényes ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást benyújtó pályázóval a 
szerződést megkösse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
7./ Napirendi pont 
„Bölcsőde építése Nagykátán” projekt közbeszerzési eljárásainak lebonyolítása ajánlattételi 
felhívás jóváhagyása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A képviselő-testület 236/2017. (X.31.) számú határozatával jóváhagyta a 
„Kisgyermeket nevelő szülők munkavállalási aktivitásának növelése” című VEKOP-6.1.1-15-PT1 
kódszámú pályázathoz kapcsolódó „Bölcsőde építése Nagykátán” projekt közbeszerzési 
tanácsadói szolgáltatás tárgyban kiküldendő ajánlattételi felhívást. A bontás során megállapításra 
került, hogy egyik ajánlat sem felel meg a pályázati kiírásnak az alábbiak miatt:   

- GoodWill Consulting Kft. ajánlata csak eredetben került benyújtásra, elektronikus úton 
nem került benyújtása, 

- FAKSZ EXPERT Kft. ajánlata csak elektronikus úton került benyújtásra, eredetben 
nem került benyújtásra, 

- TAKTA-OSI Kft. ajánlata eredetben határidőben benyújtásra került, de az elektronikus 
úton benyújtott ajánlat az ajánlattételi határidő lejártát követően került benyújtásra.  

Fentiek alapján megállapításra került, hogy nincs érvényes ajánlat, ezért a bontást végzők a 
képviselő-testületnek új eljárás lefolytatását javasolják. Kéri Horváth Nórát, a Művelődési, 
Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják az ajánlattételi felhívást és az 
ajánlattételi felhívás ismételt megküldését az alábbi cégeknek: 
 

1. FAKSZ Expert Kft.  1082 Budapest, Nap u. 34. B lph. 1. em. 9. 
2. TAKTA-OSI Környezetvédelmi, Vízgazdálkodási, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 

1028 Budapest, Dózsa Gy. u. 27. 
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3. GoodWill Consulting Fejlesztési Tanácsadó Kft. 
1162 Budapest, Tímur u. 74. 

 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
az ajánlattételi felhívást jóváhagyja, valamint egyetért az ismertetett gazdasági szereplőknek 
történő megküldésével kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
263/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Kisgyermeket nevelő szülők 
munkavállalási aktivitásának növelése” című VEKOP-6.1.1-15-PT1 kódszámú pályázathoz 
kapcsolódó „Bölcsőde építése Nagykátán” projekt közbeszerzési tanácsadói szolgáltatás tárgyban 
kiküldendő ajánlattételi felhívást a képviselő-testület elfogadja, mely az eredeti jegyzőkönyv 
melléklete. 
 
A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi gazdasági szereplőknek küldi meg: 

1. FAKSZ Expert Kft.  1082 Budapest, Nap u. 34. B lph. 1. em. 9. 
2. TAKTA-OSI Környezetvédelmi, Vízgazdálkodási, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 

1028 Budapest, Dózsa Gy. u. 27. 
3. GoodWill Consulting Fejlesztési Tanácsadó Kft. 

1162 Budapest, Tímur u. 74. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az eljárás eredményes lefolytatása 
érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Ajánlattételi felhívásra beérkezett 
érvényes ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást benyújtó pályázóval a 
szerződést megkösse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
8./ Napirendi pont 
166/2016. (V.24.) számú képviselő-testületi határozat módosítása (Bölcsőde építése 
Nagykátán) (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Támogató jelezte, hogy a konzorciumból való kilépéssel kapcsolatos 
módosítási igényhez szükséges lesz csatolni a módosított saját forrás igazolását, azaz a 189/2017. 
(VII.31.) számú képviselő-testületi határozat módosítását, mivel az új saját forrás igazolásában 
már a projekt teljes költségének kell szerepelnie, ezért a 166/2016. (V.24.) számú képviselő-
testületi határozat módosítása szükséges. Kéri Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági 
és Sport Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a határozat módosítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a határozat módosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
264/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 189/2017. (VII.31.) számú határozatával 
módosított 166/2016. (V.24.) számú képviselő-testületi határozatát az alábbiak szerint módosítja: 
 
„Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani a Széchenyi 
2020 keretében a „Kisgyermeket nevelő szülők munkavállalási aktivitásának növelése” című 
VEKOP-6.1.1-15 kódszámú felhívásra „Bölcsőde építése Nagykátán” címmel. 
 
A bölcsőde építése az erre a célra megvásárolt Nagykáta, Bajcsy-Zsilinszky út 27. szám (1908 
hrsz) alatti ingatlanon valósul meg. 
 
A projekt összes költsége a támogatási kérelemmel - költségvetési táblával - megegyezően: 
399.823.263 Forint. 
 
A projekt elszámolható költsége a támogatói döntéssel megegyezően: 396.883.763 Forint. 
 
A projekt teljes költségére vonatkozó önkormányzati önerő saját forrásból a város éves 
költségvetéséből a támogatási kérelemmel és a támogatói döntéssel megegyezően: 2.939.500 
Forint. 
 
A támogatási kérelem benyújtásakor az igényelt támogatás összege a támogatási kérelemben 
foglaltakkal megegyezően: 396.883.763 Forint. 
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete kötelezettséget vállal arra vonatkozóan, hogy 
a támogatás elnyerése esetén az önkormányzati önerő összegét a költségvetésében elkülöníti. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére és a 
dokumentumok aláírására.” 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
9./ Napirendi pont 
Pályázat benyújtása a települési önkormányzatok 2017. évi rendkívüli támogatására a 
Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás fenntartásában lévő Gondozási Központban 
foglalkoztatottak bérének támogatására (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nemzetgazdasági Minisztérium megvizsgálta a szociális bentlakásos és 
átmeneti elhelyezést nyújtó intézményekben foglalkoztatottak bérhelyzetét és megállapította, hogy 
a 2017. évi minimálbér és garantált bérminimum emelése, valamint a szociális hozzájárulási adó 
csökkentése hatásának kompenzálására nyújtott támogatás nem minden esetben volt megfelelő. A 
kötelezően biztosítandó műszakpótlék miatt az érintett önkormányzatok számára önkormányzatok 
rendkívüli támogatása igénylését tették lehetővé a Belügyminisztériummal közösen. Javasolja 
pályázat benyújtását a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás fenntartásában lévő Gondozási 
Központ dolgozóira vonatkozóan. A pályázat maximum 4.499.082.- forintra nyújtható be. Kéri 
Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok véleményét. 
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Horváth Nóra: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a maximális támogatási 
összegre vonatkozó pályázat benyújtását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a pályázat benyújtásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
265/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarország 2017. évi központi 
költségvetéséről szóló 2016. évi XC. törvény 3. melléklet III.1 pontja alapján pályázatot nyújt be a 
települési önkormányzatok 2017. évi rendkívüli támogatására a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi 
Társulás fenntartásában lévő Gondozási Központ dolgozóira vonatkozóan. Az igényelt támogatás 
összege 4.499.082.- Ft. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatás benyújtásához, igényléséhez és 
esetleges hiánypótlásához kapcsolódó feladatok elvégzésére és a szükséges dokumentumok 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
10./ Napirendi pont, Egyebek 
- Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. felé nyilatkozat az állami vagyonba tarozó 
vagyontárgyak felhasználásáról kötelező önkormányzati feladat ellátására (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Mint minden évben, az idén is nyilatkoznia kell az önkormányzatnak arról, hogy 
az állami vagyonba tartozó vagyontárgyak ingyenes önkormányzati tulajdonba adásáról szóló 
megállapodásban rögzített eszközöket kötelező önkormányzati feladatainak ellátására használja. 
Kéri Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok a határozati javaslatot egyhangúlag elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
266/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nyilatkozik, hogy az állami vagyonba tartozó 
vagyontárgyak ingyenes önkormányzati tulajdonba adásáról szóló SZT-37193. számú 
Megállapodásban rögzített ingóságokat, eszközöket a Magyarország helyi önkormányzatairól 
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szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdésében meghatározott kötelező 
önkormányzati feladatainak ellátására használja.  
 
Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a nyilatkozatot küldje meg a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő 
Zrt. részére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-A Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ és a Városgazdálkodási Szervezet 
szolgáltatási díjainak felülvizsgálata (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Városi Könyvtár esetében a Civil terem terembérleti díjának megállapítását 
kéri megbízott intézményvezető asszony, melyet 1-4 órahosszában 10.000.-Ft/óra, az 5. órától + 
3.000.- Ft/óra összegben javasol megállapítani. A Művelődési Központ esetében az intézményben 
működő csoportok tanfolyamvezetői részére kér megállapítani egy terembérleti díjtételt, melyet 
3.000.-Ft/óra összegben javasol meghatározni, illetve a technikai eszközök bérlése, technikai 
segítséggel díjtételt 1-4. óráig 50.000.- Ft+ÁFA, az 5. órától + 5.000.- Ft+ÁFA/óra összegben 
javasolja megállapítani. Az Állandó Helytörténeti Kiállítóhely esetén csoportos kedvezmény 
bevezetését javasolja, melyet minimum 15 fő esetén lehet igénybe venni. Teljes árú csoportos 
belépőjegy 380.-Ft/fő; gyermek, diák, nyugdíjas csoportos belépőjegy 180.-Ft/fő. Egyéb 
tekintetben a díjak változatlanok maradnának. A Városgazdálkodási Szervezet igazgatója is 
megküldte javaslatát a szolgáltatási díjakra vonatkozóan. Azon szolgáltatási díjtételeket, melyekre 
évek óta nem volt igény nem javasolja megállapításra. Igazgató úr a szolgáltatási díjak 
felülvizsgálatánál a kötelező béremelést figyelembe véve tette meg javaslatát a szolgáltatási díj 
módosítására vonatkozóan. Kéri Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 

Horváth Nóra: A bizottságok a Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ szolgáltatási 
díjait elfogadásra javasolják. A Városgazdálkodási Szervezet szolgáltatási díjainak 
megállapításánál a bizottság javasolja, hogy a Renault Traffic (9 személyes) gépjármű 
szolgáltatási díjai továbbra is szerepeljenek a szolgáltatási díjak között a 2017. évre megállapított 
díjtétellel. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ szolgáltatási 
díjaival egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 
267/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési 
Központ szolgáltatási díjait 2018. január 1-jétől az alábbiak szerint állapítja meg: 
 

Könyvtár Bruttó 
Beiratkozási díj 365 napra + ¼ óra internet 
használat géppel együtt  

1.800.-Ft 

Beiratkozás díj 365 napra, nappali tagozatos 
diákoknak 

   800.-Ft 
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Beiratkozási díj 365 napra, 16 év alattiaknak 
és 70 év felettieknek 

ingyenes 

Napijegy 180.-Ft 
Fénymásolás és nyomtatás (fekete-fehér, 
A4-es méretben) 

      30.-Ft/oldal 

Fénymásolás és nyomtatás (fekete-fehér, 
A3-as méretben) 

       60.-Ft/oldal 

Nyomtatás (színes, sima papírra, A5-ös 
méretig) 

    180 Ft/oldal 

Nyomtatás (színes, sima papírra, teljes 
oldal) 

    300 Ft/oldal 

Nyomtatás (színes, fotópapírra, fotó 
minőségben A5-ös méretig) 

                            180.-Ft/oldal 

Nyomtatás (színes, fotópapírra, teljes 
oldalas) 

   360.-Ft/oldal 

Nyomtatás (színes, sima papír A3 méretben)  480.-Ft/oldal 
Nyomtatás (színes, fotó minőség A3 
méretben) 

 800.-Ft/oldal 

Nyomtatás (fotó minőségben, 10x15 
méretben) 

110.-Ft/oldal 

Szkennelés 150.-Ft/oldal 
CD írás 500.-Ft 
Fax küldés 500.-Ft/oldal 
Spirálozás 100 lapig 450.-Ft 
Spirálozás 100 lap felett 650.-Ft 
Laminálás A4 méretben 200.-Ft/oldal 
Laminálás A3 méretben 300.- Ft/oldal 
Informatikai segítség 1500.-Ft/1/2 óra 
Internet-használat (90 Ft/¼ óra) 360 Ft/óra 
Internet-használat nappali tagozatos 
diákoknak (65 Ft/¼ óra)  260 Ft/óra 

Terembérlet 
- kiállító terem 1-4 órahosszáig 

50.000.-Ft 

- az 5. órától  +12.000.-Ft/óra 
Terembérlet 
-rendezvény terem esküvői szertartás esetén 

 
20.000.-Ft 

 
Terembérlet 
-rendezvény terem 1-4 órahosszáig 

 
 

20.000.-Ft 
- az 5. órától + 5.000.-Ft/óra 
Terembérlet 

- Civil terem 1-4 órahosszáig 
10.000.-Ft 

- az 5. órától   + 3.000.-Ft/óra 
 Művelődési Központ Bruttó 

Terembérlet – Nagyterem 50 000 Ft (1-től 6 óra hosszáig) 
a 7. órától + 8 500 Ft / óra 

Terembérlet – Kossuth Terem 20 000 Ft (1-től 4 óra hosszáig) 
az 5. órától + 5 000 Ft / óra 

Terembérlet – Bartók Terem 10 000 Ft (1-től 3 óra hosszáig) 
a 4. órától + 3 000 Ft / óra 
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Terembérlet – Balett Terem 10 000 Ft (1-től 3 óra hosszáig) 
a 4. órától + 3 000 Ft / óra 

Terembérlet – Előtér 
3 600 Ft / óra 

 
 

Intézményben működő csoportok 
tanfolyamvezetői által fizetendő  
terembérleti díj  

 
3.000.- Ft/óra 

Technikai eszközök bérlése technikai 
segítséggel 1-4 órahosszáig 50 000 Ft+ÁFA  

- az 5. órától + 5.000.-Ft+ÁFA/óra 
Állandó Helytörténeti Kiállítóhely Bruttó 

Teljes árú belépődíj (felnőtt) 500 Ft 
Belépődíj gyermek, diák és nyugdíjas 250 Ft 
Teljes árú (felnőtt) belépődíj csoportos  
(min. 15 fő)  

380 Ft 

Gyermek, diák, nyugdíjas belépődíj 
csoportos (min. 15 fő)  

180 Ft 

Terembérlet – Konferenciaterem      2 000 Ft / óra 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ megbízott 
intézményvezetője 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a Városgazdálkodási Szervezet szolgáltatási díjaival egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
268/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Városgazdálkodási Szervezet szolgáltatási 
díjait 2018. január 1-jétől az alábbiak szerint állapítja meg: 
    

Szolgáltatás típusa 
Ebtelep 

Nettó Plusz ktg. Bruttó 

Eb törvény szerinti tartása 845 Ft/nap   1 073 
Befogás óradíja 1950 Ft/óra   2 340 
Kiszállási díj eb befogására 135 Ft/km   170 

Elhullott állati tetem elszállítási 
díja 175Ft/km Tetem súlya: 

85 Ft/kg 220 

Kertészeti szolgáltatás, kézi 
fűvágás, kaszálás, ágvágás Nettó Plusz ktg. Bruttó 

Kertészeti szolgáltatás, kézi 
fűvágás, kaszálás, ágvágás 

2 250 
Ft/óra/fő   

2 860 
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Munkagépek:VOLVO 
homlokrakodó, minikotró, kosaras 
emelő 

Nettó Plusz ktg. Bruttó 

Kosaras emelő kezelővel 6 900 Ft/óra   8 765 
Minikotró kezelővel 5 512 Ft/óra   7 000 
Homlokrakodó földmunka sík 
terepen 8150Ft/óra   10 350 

KCR IFA,Mercedes 
Sprinter,Peugeot, Multicar Nettó Plusz ktg. Bruttó 

szállítás rakodás nélkül ofőrrel 180 Ft/km Útdíj,autópálya 
díj 229 

állásidő 2500/óra   3 175 
daruzás 4 000 Ft/óra   5 080 
rakodó óradíja 1 250 Ft/óra   1 588 
Személyszállítás: A díj két része 
összeadódik (km+sofőr óradíja) Nettó Plusz ktg. Bruttó 

Renault Traffic (9 személyes) km 
díj 120 Ft/km 

utazással 
felmerülő 
járulékos 
költségek 
(útdíj, pályadíj 
stb.) 152 Ft/km 

Renault Traffic (9 személyes) 
állásidő/várakozási idő 1750 Ft/óra 

utazással 
felmerülő 
járulékos 
költségek 
(útdíj, pályadíj 
stb.) 2220 Ft/óra 

Mátrafüred - Ifjúsági Tábor* Nettó Plusz ktg. Bruttó 

Egyéb település ágyneművel 2 244 
Ft/fő/nap   2 850 

Nagykátai lakos ágynemű nélkül 1 496 
Ft/fő/nap   1 900 

Járásban lévő települések 
lakosainak ágynemű nélkül 

1 654 
Ft/fő/nap   2 100 

Egyéb település ágynemű nélkül 1 890 
Ft/fő/nap   2 400 

 
*Minden 15. táborozó diák (csak diák) után egy kísérő szállása ingyenes.     
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Városgazdálkodási Szervezet igazgatója 
 
 
 
 



 

 

 

21 

- Városgazdálkodási Szervezet kérelme Nagykáta I.-homok védnevű bánya bezárására (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 14. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A bánya kiürült, onnan homok kitermelése nem lehetséges, ezért Akantisz Miklós 
a Városgazdálkodási Szervezet igazgatója kérelemmel fordult a képviselő-testülethez, melyben 
kéri a testület hozzájárulását a bánya bezárásához és a bezárási folyamathoz szükséges pénzösszeg 
biztosítását. A vállalkozói díj 900.000.- Forint+ÁFA, az illetékek, szolgáltatási díjak összege az 
előzetes információk alapján 100.000.- Forint. A költségek kifizetésére 2018-ban kerülne sor. Kéri 
Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok elfogadásra javasolják a bánya bezárásának kezdeményezését és a 
bezáráshoz szükséges pénzösszeg betervezését a 2018. évi költségvetésbe.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Molnár István: Mi lesz a sorsa a bánya területének a továbbiakban, ki fogja gondozni, 
fenntartani? Ennek azért a továbbiakban is lesz költségvonzata. 
 
Dorner Gábor: Nyilván valamennyi költsége lesz és ezzel számolni kell, de azt is figyelembe kell 
venni, hogy függetlenül attól, hogy bezárják a bányát, minden évben körülbelül 600-700.000.-Ft-
ba kerül az, hogy egyáltalán bányaként nyilvántartják.  
 
Molnár István: Ezt érti, de kinek lesz a feladata a terület rendben tartása? 
 
Akantisz Miklós: Funkciót kell a területnek találni. 
 
Tóth István: Ugyanolyan önkormányzati tulajdonú terület, mint a többi. 
 
Molnár István: Cross pályát vagy halas tavat csinálnak rajta? Arra gondolt, hogy hasznosítják-e a 
területet, mert illegális szemétlerakás lesz rajta. 
 
Dorner Gábor: Várják az ötleteket, hogy mire használják a területet. 
 
Molnár István: Kinek a feladatkörébe tartozik a bánya bezárása után a terület rendben tartása? 
Eddig tudták, hogy a Városgazdálkodási Szervezet feladatkörébe tartozik, de innentől fogva kinek 
a feladatkörébe tartozik? 
 
Akantisz Miklós: Szintén a Városgazdálkodási Szervezet feladatkörébe. Funkciót lehetne majd 
találni a területnek, de nyilván ahhoz is hozzá kell rendelni a megfelelő pénzeszközt. Most 
egyébként illegális cross pályának használják a területet, holott nem lehetne bemenni a területre. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a bánya bezárásával és a 
bezáráshoz szükséges pénzeszköz biztosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
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269/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a Városgazdálkodási Szervezet 
Igazgatóját, hogy 2017. december 31-vel kezdeményezze a Nagykáta Város Önkormányzata 
tulajdonát képező Nagykáta 084/2. hrsz-ú Nagykáta I.-homok védnevű bánya bezárását.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy Nagykáta Város Önkormányzata 2018. 
évi költségvetésben a Városgazdálkodási Szervezet részére a Nagykáta I.-homok védnevű bánya 
bezárásához szükséges előirányzat betervezéséről gondoskodjon.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Városgazdálkodási Szervezet igazgatója 
 
-Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ igazgató (magasabb vezető) beosztás 
ellátására kiírt pályázat módosítása  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A képviselő-testület 238/2017. (X.31.) számú határozatával pályázatot hirdetett a 
Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ igazgatói – magasabb vezetői - beosztás 
ellátására. 2017. november 11-én megkeresés érkezett a Magyar Népművelők Egyesületének 
Elnökétől a pályázati felhívással kapcsolatban, melyben felhívta az önkormányzat figyelmét –
 segítő szándékkal – a pályázati kiírás szövegének korrekciót igénylő hibáira, mely az 
előterjesztésben kiküldésre került. Javasolja a képviselő-testületnek a pályázati kiíráson ezen 
módosítások elvégzését. Kéri Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok elfogadásra javasolják a pályázati kiírás módosítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a pályázati kiírás módosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
270/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési 
Központ igazgatói – magasabb vezetői - beosztás ellátására a 238/2017. (X.31.) számú 
határozatával elfogadott pályázati felhívást módosítja. 
A módosított pályázati felhívás az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a pályázati felhívás megjelenítéséről: 

- a Belügyminisztérium Közszolgálati Állásportálján (www.kozigallas.gov.hu) 2017. 
november 30-ig 

- Nagykáta Város Önkormányzata honlapján (www.nagykata.hu) 2017. november 30-ig 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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- Nagykáta, Víg utcai lakosok kérelme fekvőrendőr elhelyezésére (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 16. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Víg utca lakóinak nevében Lengyel Tibor azzal a kéréssel fordult a képviselő-
testülethez, hogy az utcában forgalomlassító elemek kerüljenek elhelyezésre. A kérelem az 
előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. Tegnap a bizottsági ülésen részletesen tárgyalták a 
kérelmet, valamint a napirend előtti felszólalásban is érintették a témát. A város több pontján is 
szükség lenne forgalomlassító berendezések és forgalomtechnikai elemek elhelyezésére. Tegnapi 
bizottsági ülésen azt a javaslatot tette, hogy 2018-tól kezdődően minden évben 1 millió forint 
kerüljön betervezésre az önkormányzat költségvetésébe forgalombiztonsági elemek elhelyezésére. 
Addig is türelmüket kérik a Víg utcai lakóknak, és mindenkinek, aki érintett ebben a problémában. 
Kéri Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok elfogadásra javasolják 1 millió forint betervezését az önkormányzat 
2018. évi költségvetésébe forgalombiztonsági elemek elhelyezésére. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri, aki a javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
271/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Nagykáta Város Önkormányzata 2018. évi 
költségvetésében 1.000.000.-Ft-ot különít el forgalombiztonsági elemek elhelyezése céljára. Az 
elhelyezésre kerülő forgalombiztonsági elemek, forgalomcsillapító küszöbök helyszínének 
kiválasztásáról a képviselő-testület a későbbiekben dönt. 
 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy Nagykáta Város Önkormányzata 2018. évi 
költségvetése összeállításakor a döntést vegye figyelembe. 
 
Határidő: 2018. február 15. 
Felelős : polgármester  
 
- Rákóczi Szövetség támogatási kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 17. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Rákóczi Szövetség munkájában meghatározó szerepet játszik a magyar 
iskolába történő beiratkozás támogatása a Felvidéken. 2016-ban 50.000.- Ft-tal támogatta az 
önkormányzat a programot, mely támogatást célzottan Szádudvarnok-Méhész településnek kértek 
eljuttatni. Javasolja ebben az évben is 50.000.-Ft támogatás biztosítását, melyet célzottan 
Szádudvarnok-Méhész településnek kérnek eljuttatni. Kéri Horváth Nórát, a Művelődési, 
Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok elfogadásra javasolják 50.000.-Ft támogatás biztosítását a Rákóczi 
Szövetség „Beiratkozási Programjához”.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a támogatás biztosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
272/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Rákóczi Szövetség „Beiratkozási 
Programjához” 50.000.- Forint támogatást biztosít Nagykáta Város Önkormányzata 2017. évi 
költségvetéséről szóló 2/2017. (III.03.) önkormányzati rendelet általános tartaléka terhére. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Nagykáta Város Önkormányzata 2017. 
évi költségvetésének legközelebbi rendeletmódosítása során az itt meghatározott előirányzatot 
átvezesse és a támogatási szerződést aláírja. 
 
Határidő : azonnal 
Felelős : polgármester 
 
-Horváth Istvánné beépítési kötelezettség törlése iránti kérelme (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 18. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Horváth Istvánné, Horváth Viktor és Horváth Dániel kérelemmel fordult a 
képviselő-testülethez, melyben kérik a Nagykáta 3275/3 helyrajzi számú 317 m2 nagyságú, kivett 
beépítetlen területet terhelő Nagykáta Város Önkormányzata javára bejegyzett beépítési 
kötelezettség, valamint az annak biztosítékaként bejegyzett elidegenítési tilalom törléséhez történő 
hozzájárulást. A nagykátai 3275/3 hrsz-ú ingatlan önállóan nem beépíthető, így indokolt a 
Nagykáta Város Önkormányzata javára bejegyzett beépítési kötelezettség törléséhez hozzájárulni. 
Kéri Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok elfogadásra javasolják a beépítési kötelezettség törléséhez történő 
hozzájárulást. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a beépítési kötelezettség törléséhez hozzájárul kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
273/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul a nagykátai 3275/3. hrsz. alatt 
felvett 317 m2 nagyságú kivett beépítetlen területet terhelő Nagykáta Város Önkormányzata javára 
bejegyzett beépítési kötelezettség, valamint az annak biztosítékaként bejegyzett elidegenítési 
tilalom törléséhez. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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-70 év felettiek részére ajándékcsomag biztosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 19. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Javasolja, hogy az előző évekhez hasonlóan, az idei évben is biztosítsanak a 
nagykátai lakcímmel rendelkező 70 év feletti személyeknek egyszeri – tartós élelmiszerből álló – 
karácsonyi ajándékcsomagot. Az ehhez szükséges pénzösszeg biztosítása a város költségvetésében 
elkülönített szociális keret terhére történik. A csomagot a Városgazdálkodási Szervezet rendelné 
meg és készítené össze az idősek részére. A csomagokat a képviselők juttatják el az idősekhez, 
szükség esetén a Városgazdálkodási Szervezet segítene a kiszállításban a képviselőkkel 
együttműködve. Kéri Horváth Nórát, a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Horváth Nóra: A bizottságok elfogadásra javasolják 4.200.000.-Ft biztosítását a 
Városgazdálkodási Szervezet részére az ajándékcsomagok elkészítéséhez. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
274/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a nagykátai lakcímmel rendelkező 70 év 
feletti személyeknek egyszeri - tartós élelmiszerből álló - karácsonyi ajándékcsomagot ad. A 
csomagok elkészítéséhez 4.200.000 Ft-ot biztosít Nagykáta Város Önkormányzata 2017. évi 
költségvetéséről szóló 2/2017. (III.03.) önkormányzati rendelet 11. mellékletében nevesített 
szociális keret terhére a Városgazdálkodási Szervezet számára. A csomagokat a képviselők 
juttatják el az idősekhez. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy az ügyben szükséges intézkedéseket 
tegye meg és Nagykáta Város Önkormányzata 2017. évi költségvetésének legközelebbi 
rendeletmódosítása során az itt meghatározott előirányzatot átvezesse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Az önkormányzati dolgozók év végi jutalmazása, az önkormányzati 
bérlakásokkal kapcsolatos tájékoztatás, az önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása , a 
Nagykáta, Jászberényi út 90. szám alatti ingatlannal kapcsolatos ügy és a Szakorvosi 
Rendelőintézet korszerűsítése napirendi pontok tárgyalására zárt ülés elrendelését javasolja. Kéri, 
aki a javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
275/2017. (XI.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati dolgozók év végi 
jutalmazása, az Önkormányzati bérlakásokkal kapcsolatos tájékoztatás, az Önkormányzati 
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bérlakás iránti kérelmek elbírálása, a Nagykáta, Jászberényi út 90. szám alatti ingatlannal 
kapcsolatos ügy és a Szakorvosi Rendelőintézet korszerűsítése napirendi pontok tárgyalására zárt 
ülést rendel el. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, megköszöni a jelenlétet és a további 
napirendi pontok tárgyalására zárt ülést rendel el. 
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Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
  jegyző        polgármester 


